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Svar på medborgarförslag om att fritidsklubben 
ska flyttas till Fagersjöskolan 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ulla Thorslund 
stadsdelsdirektör Inger Norman 
 avdelningschef 
 
 
 
Sammanfattning 
I ett medborgarförslag till stadsdelsnämnden har Anja Veskovic och Lydia 
Folkman, elever vid Fagersjöskolan, protesterat mot att deras fritidsklubb ska 
flyttas till Fagersjöskolan och att personalen inte ska arbeta kvar. 
 
Medborgarförslaget har tidigare lämnats in till stadsdelsförvaltningen och då 
besvarats av nämndens ordförande. I det svaret ges en förklaring till varför 
ansvaret för fritidsklubbarna har förts över till skolan. Förvaltningen har under 
våren arbetat med att fritidsklubbarnas övergång till grundskolan ska bli så bra 
som möjligt för barnen som deltar i verksamheten 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för barn och ungdom.  
 
Bakgrund 
Sedan grundskolan övergick till utbildningsnämnden har stadsdelsnämnden 
fortsatt att driva mellanstadieverksamheten (fritidsklubbarna) på uppdrag av 
utbildningsnämnden. Inför höstterminen 2009 beslutade utbildningsnämnden att 
grundskolorna själva skulle ansvara för fritidsklubbarna. 
 
I ett medborgarförslag som lämnades till stadsdelsnämnden den 11 juni 2009 har 
Anja Veskovic och Lydia Folkman, elever vid Fagersjöskolan, protesterat mot att 
deras fritidsklubb ska flyttas till Fagersjöskolan och att personalen inte ska arbeta 
kvar. 
 
Förvaltningens synpunkter och förslag 
Medborgarförslaget har tidigare lämnats in till stadsdelsförvaltningen och då 
besvarats av nämndens ordförande Birgitta Holm (m). I brevet till flickorna 
förklarar Birgitta Holm att ansvaret för fritidsklubbarna har förts över till skolan så 
att skola, fritidshem och fritidsklubbar hör ihop och så att de som arbetar där kan 
göra en bra verksamhet för hela dagen. När det gäller frågan om vilken personal 
som kommer att arbeta på fritidsklubben föreslår ordföranden att flickorna 
kontaktar rektorn vid Fagersjöskolan. 
 
Förvaltningen har under våren arbetat med att fritidsklubbarnas övergång till 
grundskolan ska bli så bra som möjligt för barnen som deltar i verksamheten. Det 
har varit ett nära samarbete mellan fritiden och mottagande grundskola. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
 
Bilagor  
1. Medborgarförslag från Anja Veskovic och Lydia Folkman 
2. Svar från stadsdelsnämndens ordförande till Anja Veskovic och Lydia Folkman  
 
 
 
 
 


